
1 

 

     

 

 

 

 

 Wijkraad Boxmeer Centrum 
     

 

 

 

 

Bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 17 mei 2023 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer                                                     
 
Aanwezig: Willem Engbers (namens de gemeente), Harry Flaton (notulant), Herbert van den 
Heuvel (namens de COB), Eric Maes (voorzitter), Koen Strik (beoogd nieuw bestuurslid), 
Paula Verbruggen en Nelly Verheijen. 
 
Afwezig met kennisgeving: Ton Bongers en Dorien Schrijen 
 
Verslag  
 

1. opening 
 
Eric opent de vergadering en heet iedereen welkom; in het bijzonder Koen Strik die 
aangegeven heeft een rol te willen gaan spelen in het bestuur. We zijn daar heel blij mee!  
 

2. verslag  
 
Het verslag dd 22 maart wordt vastgesteld. Met dank aan Dorien, die het doorstuurt naar 
Nelly, die het op de site plaatst.  
 

3.  het straatnamenbeleid 
 
Willem Engbers schetst de achtergrond: afstemming is gewenst, want in sommige 
voormalige gemeentes speelden dorps- en wijkraden daarin een rol; in andere gemeentes 
niet. Zien we over het toekennen van straatnamen een taak voor ons weggelegd? Het 
antwoord is Ja, en wel in adviserende zin. Willem zorgt (nog) voor verstrekking van het 
basiskader, waarin staat aangegeven wat er wel en niet mag. Willem geeft ons besluit door 
aan de betreffende personen in de gemeente.  
 

4. Deelname omgevingsvisie (22 mei in Sint-Anthonis).  
 
Eric gaat er in ieder geval heen. 
 

5. Voorbereiding Ontmoetingsdag 
 
Ook dit jaar willen we een ontmoetingsdag organiseren. Andere jaren konden we uitgaan van 
een opkomst van ongeveer 125 personen. Een commissie gaat zich hierover buigen: Koen, 
Paula, Nelly. De laatste vraagt ook Marijke. bespreekpunten: Hoe ‘gaan we met de tijd 
mee’?; datum (begin oktober), locatie, benodigd budget en programma.  
 

6. Terugkoppeling ontwikkelingen Raadhuisplein 
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Het ontwerp voor het nieuwe Raadhuisplein ziet er goed uit. Harry, Paula en Dorien zijn naar 
de bijeenkomst geweest die daarover ging. De wethouder (Marc Jansen) haalde nog aan dat 
de wijkraad centrum al wat langer geleden met een ontwerp is gekomen en sprak daarover 
zijn waardering uit. De landschapsarchitect heeft daarop in het nieuwe ontwerp 
voortgeborduurd. We konden (zelfs) met een heuse V-bril virtueel een kijkje nemen op het 
nieuwe plein. Er is wel enige zorg over de toegankelijkheid. Met name door het 
niveauverschil in de waterpartij (want die behoort te stromen). Er is veel groen voorzien. We 
hebben gevraagd of er ook een speelplek voor kinderen komt. De bedoeling is dat het plein 
in 2025 klaar is. Natuurlijk gekoppeld aan de (ver)bouw van het gemeentehuis. Het is 
jammer dat de bestaande tegels ‘verdwijnen’. De ongelukkige trap richting Burgemeester 
Hengstplein wordt aangepast en dat is wel prettig! De architect gaat aan de slag met de 
gedane suggesties en de gestelde vragen en dan komt er een definitief ontwerp. 
 

7. Terugkoppeling overleg voorzitters 
 
Er staat binnenkort een overleg gepland met onze gebiedswethouder Maarten Jillisen en met 
onze gebiedsmakelaar Andrea Roeland. Hieronder de bespreekpunten:  
 
- MFA in Boxmeer?  
- stand van zaken projecten qua wonen, verkeer, voorzieningen  
- status wijkraden (visie van de gemeente)  
- stand van zaken werkgroep verkeer (radiostilte….) 
- jongerenwerk: wat en hoe?  
- AED in de openbare ruimte?  
 
En wat de notulant graag toegevoegd zou willen zien: 
 
- woonwagenvoorziening? Is er al duidelijkheid?  
- zorg over mogelijke giftreinen (sowieso de stand van zaken t.a.v. de elektrificatie van het 
spoor) 
 

8. Werkgroep communicatie met bewoners.  
 
Vrijdag 19 mei is er een nieuwe vergadering.  Er moet vanuit de wijkraad een nieuw lid in 
deze werkgroep worden afgevaardigd. Eric gaat Ton Bongers vragen (die inmiddels heeft 
meegedeeld dat hij enige tijd wil terugtreden uit het bestuur en dat vanwege persoonlijke 
omstandigheden). De werkgroep bestaat uit vijf vertegenwoordigers uit de wijkraden en 
Herbert van den Heuvel (deskundige). Er is nog geen besluit genomen over hoe en wat. 
Werkgroep gaat brainstormen en de opbrengst daarvan komt terug in de wijkraad.  
 
Er ontstaat een discussie over de slagkracht van de werkgroep. Als deze groep (steeds) 
terug moet komen naar de wijkraden om besluiten te kunnen nemen, wordt het een 
behoorlijk ‘heen-en-weer’ gedoe. Die zorg is begrijpelijk, maar wordt (ook) door onszelf 
veroorzaakt. Er bestaan immers 5 wijkraden met ieder een eigen bestuurlijke 
verantwoordelijkheid, budget en eigenstandige beslissingsprocessen. In feite acteert het 
gezamenlijk overleg van de voorzitters op informele basis. Terwijl in deze groep wel 
belangrijke besluiten worden genomen. Het wordt tijd dat we deze situatie tegen het licht 
gaan houden. Er zou een plan moeten komen waarin we het geheel van wijkraden in 
Boxmeer transparant en toekomstbestendig maken. Aandachtspunten zijn dan de formele, 
bestuurlijke verantwoordelijkheid, budgetten, openbaarheid, verslaglegging, verantwoording, 
afvaardiging, burgerbetrokkenheid, verhouding met derden (waaronder de gemeente) et 
cetera. 
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Harry maakt een voorzet voor een gespreksavond hierover. Inmiddels is dit ingehaald door 
een initiatief dat de voorzitters van de wijkraden in dezen willen nemen. Harry heeft 
aangegeven te willen meedenken over de opzet van een gespreksavond. 
 

9. Werkgroep Overlast-Veiligheid  
 
Deze groep ligt stil. ‘Oost’ zit nog niet in de werkgroep. Dorien en Eric zitten nu namens ons 
in de werkgroep. Budget komt vanuit de wijkraad. Eric geeft aan dat hij alleen de zaak op 
gang wil helpen. Koen Strik zou dan zijn plaats in kunnen nemen. 
 

10.  Wat verder ter tafel komt 
 

- bewonersvergadering vindt plaats op woensdag 13 september 2023 (20.00 uur) Eric 
regelt het bij het Centrum; Herbert zorgt voor naam wijkagent. 

 
- ‘Werk in uitvoering’ op agenda van volgende bestuursvergadering  

 
- Natuurvisie: Nelly heeft bericht daarover op de website geplaatst 

 
- Herbert geeft aan de COB een gesprek gaat hebben met de wijkagent: overlast 

bespreken, App wel/niet gebruiken, maar ook politie inseinen.  
 

- Willem Engbers geeft aan dat op korte termijn er veel verschillende visies op tafel 
komen: we zijn immers nog steeds een nieuwe gemeente. Via de gemeentelijke 
rubriek in de regionale bladen zal daarvoor aandacht worden gevraagd. Dat is 
inmiddels gebeurd. We proberen via onze eigen website ook wijkgenoten te 
betrekken bij deze visies.  
 

- Bezoek burgemeester: de datum, 26 juli, valt verkeerd, want midden in de vakantie. 
Er is overleg met de gemeente om dit aan te passen. Wordt vervolgd! 

 
- Op 7 juni is er een overleg met andere wijkraden in Escharen: Eric en Paula gaan 

erheen (20.00 uur).Er komt nog een uitnodiging, die inmiddels is ontvangen. Sociale 
cohesie is het thema.  
 

- Eric gaat na of er over het gebruik van de AED nog een herhalingsoefening komt 
 

11. Vaststellen volgende vergadering:  
 

woensdag 19 juli 19.30 uur in het parochiehuis. Paula regelt het. 
  
 
 Met vriendelijke groet, 
 
 Harry Flaton, notulant 
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Actielijst 
 

wie wat  

Dorien/Nelly Verslag op de website 

Willem  Basiskader straatnamen verstrekken en ons besluit aan 

betrokkenen in gemeente doorgeven 

Herbert Zorgt voor naam wijkagent en geeft die door aan Eric 

Eric  Regelt het centrum voor bewonersbijeenkomst 11 september 

Paula Regelt het parochiehuis voor bestuursvergadering 6 juli 

 


